





قسم التصاريح إدارة الشؤون التجارية 2012



Trucks & Heavy Vehicle Permits

Permits Division

Commercial Affairs Abmin

Document Required for this Permit:

A sealed and signed letter from the company owner/manager stating the number of desired vehicle to be registered under this permit and the area of work.

Copy of the ownership deed of the vehicle

Copy of a valid economic license.

Copy of the business contract between the company and the vehicle owner.

Terms & Conditions:

- Permanent permit for trucks and heavy vehicles is given for one renewable year. The minimum period for a permit is 3 months, fully paid, exempt temporary five days overload truck permits issued from the Department of Traffic and Licensing.
- Half the value is calculated for the permanent permit of the original value for a period of one year.
- You must keep a copy of the permit at all work sites.
- You must be adhered to the permit. In case of changing, adding information to the permit, you must notify to the Department of this to make the necessary change.

Fees:

Type of	Permanent Trucks Permit			Temporary	Heavy Vehicles Permit		
Permit	One Year	6 month	3 month	Trucks Permit	One Year	6 month	3 month
Fees	AED 2500 Per vehicle	AED 1250 Per vehicle	AED 625 Per vehicle	AED 100 per day Per vehicle	AED 3000 Per vehicle	AED 1500 Per vehicle	AED 750 Per vehicle

المستندات المطلوبة للتصريح:

رسالة من الشركة مذكوراً فيها عدد المركبات المرغوب استصدار تصاريح لها موضحاً فيها موقع عمل هذه المركبات وموقعاً عليها من صاحب الترخيص أو المدير ومختومة بختم الشركة.
صورة من ملكية المركبة سارية المفعول.
صورة الرخصة التجارية للشركة سارية المفعول.

المحورة الرحصة التجارية تنسرحة تسارية المتعول.السرحة من عقد العمل بين الشركة وصاحب المركبة

شروط وملاحظات :

يمنح التصريح الدائم للشاحنات والمعدات الثقيلة لمدة سنة كاملة قابلة للتجديد على أن تكون أقل مدة للتصريح 3 أشهر كحد أدنى مع دفع الرسوم المستحقة , ويستثنى من ذلك تصاريح الشاحنات المؤقتة التي تستصدر تصريح حمولة زائدة من الإدارة العامة للمرور والترخيص ويكون التصريح لمدة 5 أبام كحد أقصى.

يتم احتساب نصف قيمة التصريح الدائم عن القيمة الأصلية لمدة سنة.

يجب الاحتفاظ بنسخة من التصريح في جميع مواقع العمل. # يجب الإلتزام بالتصريح , وفي حال الرغبة في عمل أي تغيير أو إضافة في بيانات التصريح , يجب إخطار الدائرة بذلك لإجراء التغيير اللازم.

الرسوم

تصريح المعدات الثقيلة			تصريح	تصريح شاحنات (دائم)			نوع التصريح
3 اشـهر	6 أشهر	سنة واحدة	شاحنات مؤقت	3 أشـهـر	6 أشهر	سنة واحدة	
750 درهم	1500 درهم	3000 درهم	100 درهم في	625 ئكل	1250 درهم	2500 درهم	الرسوم
لكل مركبة	لكل مركبة	لكل مركبة	اليوم لكل	مركبة	لكل مركبة	لكل مركبة	
			مركبة				